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אבי שלום, 

דכוןע  - טיסות מעל העיר: שאילתא

יולי נדונה שאילתא )שנתמכו    כזכור, במהלך חודש  של הח"מ בעקבות תלונות רבות של תושבים 
תעופה(   מהנדס  ועמדת  בידיהם  שנעשו  לכאורה,  עלה  הןמ בבדיקות  וכיום  שכי  ,  טיסה  נתיבי  ונו 

עוברות טיסות רבות מעל העיר, בגובה נמוך מהמותר וללא הצדקה ו/או סבירות ו/או הסבר.

באתר רשמי המתעד שיחות  ים המתועדות  תושב רבות של  תלונות  מאז ועד היום עדיין מתקבלות  
חריף. מ נדמה שהמצב מחמיר וו

צר "נתיב  ליימבלי להרחיב יוזכר כי הבעיה המרכזית נבעה לטענת התושבים מכך שהיה מי שהחליט  
ללא כל יידוע, בחינה או בדיקה למול הרשות או באישורה או במתן אפשרות להתנגד.  חדש"

בש והדיון  ישיבת המועצה  עם  במהלך  פגישות  כי התקיימו מספר  עדכנת  נציגות תושבים  אילתא 
לגורמים   רשמי  תלונה  מכתב  נשלח  ואף  תעופה(  לעניין  מהנדס  גם  שהוא  תושב  אותו  )לרבות 

הרלוונטיים וכי נשקלים ונבחנים צעדים נוספים. 

: ומכאן השאילתא

מהאם   .1 תשובה  )נתקבלה  אזרחית  תעופה  רשות  או  התעופה  שדות  לתלונת  רת"א(  רשות 
העיריה? אם כן, מהי? 

עיריה פנתה במקביל לשרת התחבורה ו/או שלחה דרישה או התראה טרם נקיטת האם ה .2
הליך משפטי להפסקת המפגע?

העיריה ביצעה בדיקות משלימות בידי בעל מקצוע רלוונטי ואיסוף נתונים? אם כן,  האם   .3
מה מסקנתם?  

מה העיריה מתכננת לעשות בהמשך לאור העדר התייחסות מצד הגורמים אליהם פנתה?   .4
ו/או קיבלה תשובה ששוללת את התלונה? 

ות?  תלונובדיקת ההמשך טיפול בבעיה  יריה ל מי הגורם האחראי בע  .5

בברכה,

גיא קלנר    עו"ד עידן למדן

חברי מועצת העיר 
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